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Rada Miejska w Lipsku 
Rada Miejska w Lipsku 

 

Protokół nr XXIII/2020 

 

XXIII Sesja w dniu 25 czerwca 2020  

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:22 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

Udział w sesji wzięli: Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko oraz Grzegorz 

Kusio, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia Komunalnego 

1. Otwarcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXIII sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

3. Podjęcie uchwał: 
a) Uchwała Nr XXIII/136/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2026 

W dyskusji wzięli udział: 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko omówił zmiany w Uchwale Budżetowej 

oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Lipsko. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zadał pytanie odnośnie zamknięcia 

składowiska odpadów, czy jest tam planowana jakaś inwestycja, bo jeśli nie to po co zakładać 
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monitoring, który będzie kosztował 64 tys. zł. 

Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że składowisko ma być rekultywowane i 

musi być monitorowane przez okres 30 lat. Są tam różne urządzenia, które musimy 

monitorować, by nie doszło do samozapłonu. Rekultywacja wysypiska to pierwszy etap 

kolejnym będzie monitorowanie. Burmistrz dodał, że co roku jakąś kwotę będziemy musieli 

przeznaczać na składowisko. 

Grzegorz Kusio, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego uzupełnił wypowiedź Burmistrza mówiąc, że monitoring jest wymagany w 

zakresie ochrony środowiska. Pieniądze będą przeznaczone na sprawowanie zarządu nad 

składowiskiem przez Zakład Usług Komunalnych w Lipsku, który musi ponosić cykliczne 

wydatki jak: koszty energii elektrycznej, koszty zatrudnienia kierownika składowiska, który 

musi posiadać specjalne uprawnienia. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział, że na komisjach rady 

Miejskiej były prowadzone rozmowy by ten teren jakoś wykorzystać np. na strzelnicę. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że będą prowadzone rozmowy z Urzędem Marszałkowskim, 

ponieważ chcielibyśmy zagospodarować nieczynną komorę, by można było tam składować 

odpady. Jeśli dostalibyśmy pozwolenie na składowanie odpadów w komorze, która wymaga 

przebudowania, wtedy nie musielibyśmy wywozić ich do Radomia i zmniejszylibyśmy koszt. 

Ponadto spółka mogłaby zarabiać, bo inne gminy mogłyby składować odpady u nas. Być 

może strzelnica też mogłaby powstać, ale na razie jest to na etapie planowania, musimy 

najpierw zrealizować inne zadania. 

Roman Madejski Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział, że po przekształceniu SZBUK 

w Zakład Usług Komunalnych składowisko pozostało własnością gminy. Zapytał dlaczego 

nie zostało przekazane spółce.  

Grzegorz Kusio odpowiedział, że w statucie założycielskim jest zapis, że spółka ma się 

zajmować składowiskiem. Teraz jest przygotowana umowa gdzie Miasto i Gmina zleca 

Zakładowi prowadzenie zarządu stałego składowiska i w ramach comiesięcznej opłaty będą 

wykonywać bieżące czynności związane z utrzymaniem obiektu. Dodał, że przy 

przekształceniu nie było przekazania składowiska  

Michał Hubert Patyk, Radny Rady Miejskiej w Lipsku  doprecyzował pytanie Radnego 

Madejskiego: Czy składowisko stanowi majątek Spółki? 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że spółka zarządza 

składowiskiem i spółka jest majątkiem gminy. Dodał też, że Samorządowy Zakład 

Budżetowy Usług Komunalnych nie mógł zamknąć składowiska, a spółka może to zrobić. 

Roman Madejski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku (Ad Vocem)  stwierdził, że spółka nie 

przejęła składowiska i dlatego teraz przekazujemy 60 tys. zł. Zapytał ponownie dlaczego 

składowisko nie zostało przekazane Spółce w momencie przekształcenia tylko zostało w 

zasobach gminy. 

Jacek Wielorański powiedział, że odpowiedzi udzieli na następnej sesji. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXIII/136/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady Miejskiej 

w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2020-2026.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej 

Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Madejski, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Jan Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk 

Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) Uchwała Nr XXIII/137/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy 

Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXIII/137/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy 

Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej 

Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Madejski, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Jan Zbigniew Łepecki, Włodzimierz Marian Marek, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk 

Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4. Zakończenie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Lipsku 

  

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Anna Idzikowska 


